
Referat fra bestyrelsesmøde den 17.11.21 

referent Trine Jessing 

Fremmødte 

Bestyrelse for Svaneparkens afdeling 15 og 16.  

Charlotte Svostrup, Carina Hansen, Hanne Nielsen, Peter Bjerregaard, Pia Bjerrum, Mariann Larsen og 

Trine Jessing.  

Dagsorden  

 1. Godkendelse af dagsorden.  

Godkendt af bestyrelsen  

 

2. Godkendelse af referat fra sidste afdelingsmøde.  

Referatet godkendt af bestyrelsen uden indvendinger.  

 

3. Siden sidst  

• Referat fra fællesmøde for alle Andelsboligforenings bestyrelser. Trine og Carina fremlagde 

muligheder for samarbejde afdelingerne imellem. 

• Der arbejdes videre med fælleshusets retningslinjer og øvrige forhold ift. udlejning fra januar 2022. 

 

4. Nyt fra afdelingen  

Uændret fra sidste møde: 

• Der arbejdes videre med ny løsning til fællesarealerne og vedligeholdelse af legepladser. 

• Beskæring af træer, vil der blive fokus på ved næstkomne markvandringen. 

• Der arbejdes på at finde dato for diverse fællesarrangementer for afd. 15 og 16 i fælleshuset. 

• Bestyrelsen vil undersøge løsninger ift. mere belysning på Svaneparkens udearealer og ved 

skraldespandene. 

 

 

6. Næste bestyrelsesmøde  

Januar 2021. 

 

7. Evt.  

 

 


